
通告

编号 ：N20/RO/S/N005
日期 ：2020年 4月 18日

致 ：全体学生

注册处教务组于 4月 2日通告中的“SSPN户口”连结出现问题，特此更正，连同政府

行动限制令的延长，公告全文更新如下：

政府为遏制疫情延烧，将行动限制期限延至 2020年 4月 28日。为了可以让学生居家

申请政府高教基金贷款（PTPTN），本校奖贷学金委员会整理了一份简化版的 PTPTN申请

程序，供学生参考。同时，学生也可参考学校官方网站的申请程序：

https://www.newera.edu.my/files/information/Panduan%20Permohonan%20PTPTN.pdf

申请步骤如下：

1. 网上购买 PIN， LINK：https://www.ptptn.gov.my/elmas-pin-purchase-web/#/register
2. 网上开设 SSPN户口， LINK：

https://www.ptptn.gov.my/esmas-open-acc-web/#/openAccount
3. 到最靠近的 BANK ISLAM开设 SAVING ACCOUNT
4. 上网填个人及家庭资料 LINK：https://www.ptptn.gov.my/ionline/#/first-time-application
5. 所填资料确定无误，请按提交（submit）（Ya）

申请日期：2020年 4月 1日至 2020年 4月 30日
2020年 5月 1日至 2020年 5月 31日

所有 4月份提出的申请，PTPTN将会在 5月份的第一个星期透过电邮公布录取名单。

所有 5月份提出的申请，PTPTN将会在 6月份的第一个星期透过电邮公布录取名单。

学生居家处理申请过程如遇问题，可电邮询问：scholarship@newera.edu.my。

新纪元大学学院

注册处（教务组） 敬启
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Notice
Ref. No. : N20/RO/S/N005
Date : 18 April 2020

To : All Students

The registration link of the SSPN account release by the Academic Affairs Unit on 2nd April has error. Along
with the extension of the MCO, the link and full text of the announcement is updated as follows：

The Malaysian Government has issued Movement Control Order (MCO) effective from 18 to 31
March 2020, and it’s now extended to 28 April 2020. For students who are staying at home and wish to apply
for Perbadanan Tabung Pendidikan Tinggi Nasional (PTPTN), Scholarship Committee has implemented a
simplified version of PTPTN application procedures. At the same time, students also can refer to the
application process which has been posted on our university college’s official website:
https://www.newera.edu.my/files/information/Panduan%20Permohonan%20PTPTN.pdf

To apply for a PTPTN loan, please follow these 5 simple steps:

1. Pin purchase via online: https://www.ptptn.gov.my/elmas-pin-purchase-web/#/register
2. Open an SSPN account via online:

https://www.ptptn.gov.my/esmas-open-acc-web/#/openAccount
3. Open a savings account at any BANK ISLAM branches.
4. Complete the personal and family information carefully based on the instructions via online:

https://www.ptptn.gov.my/ionline/#/first-time-application
5. Double confirm and make sure the information is completed and provided correctly, then please click

“Submit” and tick “Ya”.

Application Period: 1 April 2020 to 30 April 2020
1 May 2020 to 31 May 2020

For your information, you will be able to check the results of your loan application from the Email in the first
week ofMay, if you have done the application in April.

For your information, you will be able to check the results of your loan application from the Email in the first
week of June, if you have done the application inMay.

If applicants have any issue regarding the process of application, please feel free to email your queries to
scholarship@newera.edu.my.

Registrar’s Office (Academic Affairs Unit)
New Era University College
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